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Jakie będą priorytety w nowej kadencji? Jakie będą pierwsze decyzje? W powyborczym
tygodniu zapytaliśmy o to burmistrza Iławy Dawida Kopaczewskiego.

Jak skomentował, w nadchodzącym czasie skupi się na przygotowaniu miasta do pozyskiwania
unijnych środków - w tej kadencji ma ich być więcej. A mowa jest m.in. o pieniądzach na
termomodernizację szkół i przedszkoli - miasto ma sygnały, że takie konkursy będą ogłaszane.

Wśród swoich priorytetów na nową kadencję burmistrz wymienia też współpracę z przedsiębiorcami
i działania na rzecz osób starszych i niepełnosprawnych. Jak zapowiada, mają powstać nowe
atrakcyjne miejsca dla młodzieży - w tym park linowy z trasą m.in. dla młodzieży i centrum
integracji młodzieżowej w obecnej siedzibie miejskiej biblioteki, która z kolei ma się przenieść
do Domu Weterana.

Inwestycje drogowe - tutaj priorytetem będzie połączenie Alei Jana Pawła II z ulicą Lubawską
nowym łącznikiem w ciągu ulicy Usługowej. 

W zakresie pierwszych decyzji po wyborach jest natomiast reorganizacja pracy ratusza. Jak nam
powiedział Dawid Kopaczewski, w planach ma spotkanie ze współpracownikami na temat tego, co
jest do poprawienia w pracy poszczególnych wydziałów urzędu. Jak przyznaje burmistrz, dzisiaj
może być poczucie, że niektóre wydziały są mocno obciążone obowiązkami i jest potrzeba
"poukładania pracy".



Zabezpieczenie rozpoczętych już inwestycji tak, aby zostały zrealizowane zgodnie z planem, to
kolejna z kwestii do przypilnowania.

Posłuchaj wypowiedzi w załączonych plikach audio.
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